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Real Madryt będzie rywalem Giallorossich w 1/8 finału Ligi Mistrzów. Oto

jak skomentował losowanie dyrektor klubu, Italo Zanzi. 

ZANZI DLA TUTTOMERCATOWEB.COM

Gorzej być nie mogło: Roma-Real Madryt.

- Nie mówmy tak, wszyscy rywale na tym szczeblu są trudni. Oczywiście Real

Madryt ma wielką historię, talenty i wielkich graczy, ale również my pokładamy

zaufanie w naszych ludziach.

 

Roma nauczy się na błędach popełnionych z Barceloną?

- Nie chcę mówić o Barcelonie, gdyż każdy mecz jest inny. To co jest pewne, to fakt,

że będziemy gotowi na pojedynek z Realem Madryt. Zobaczymy w lutym.

Przy okazji lutego. Znajdziemy tam Romę z nowymi nabytkami?

- Dokonujemy stałej analizy, ale mamy zaufanie do naszej drużyny.

 

Nigdy tak jak teraz potrzebne jest wsparcie kibiców.

- Oczywiście. Chcemy pełnego stadionu, chcemy naszych kibiców. Obejrzenie jak

wyglądało San Paolo w ostatnim meczu było niesamowite, również my chcemy

pełnego stadionu.

 

Jest pozytywny wcześniejszy pojedynek z Reale Madryt, właśnie w 1/8

finału: podwójna wygrana w 2008 roku.

- Historia nie ma dla mnie zbyt dużego znaczenia. Będziemy gotowi.

ZANZI DLA PREMIUM SPORT

Uniknięcie Bayernu?

- Na tym poziomie jest zawsze ciężko, wszyscy są wielcy i bardzo trudni jako rywal.

To będzie piękny pojedynek, ale szanujemy wszystkich i nikogo się nie boimy. Mamy
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taką samą pewność siebie w Serie A i Lidze Mistrzów.

 

Inna Roma w lutym?

- Ronaldo zdobył jedenaście bramek, ale będziemy gotowi na niego i Real.

 

Szczęsny?

- Jest fantastyczny, spokojny, dobrze zbudowany, gotowy do obrony kolejnej piłki.

Możesz zatrzymać pierwszy strzał, ale jeśli nie jesteś gotowy, przy drugim jest gol.

 

 

Parada strzału Hamsika?

- Pokrył wolną przestrzeń i świetnie się spisał.

 

Kibice na Olimpico?

- Nie potrzeba porozumienia, ale warunków, które muszą nastąpić. Potrzebujemy ich

wsparcia, będzie pięknym oglądać pełne Olimpico.

 

Zmiana sposobu gry?

- Gra się żeby wygrywać, mamy strategię i mocnego trenera, wczorajszy mecz był

ciężki, na trudnym terenie, walczyliśmy zdobywając punkt. Nie jest łatwo tam grać,

wielu przegrało.
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